
 

 
 
Kallelse till styrelsemöte 2021-11-22  
klockan 9.00 – 11.00 på Lindhem  
 
 
Dagordning: 
 
§1 Mötets öppnande. 
 
§2 Godkännande av dagordningen. 
 
§3 Samrådsverksamheten. 
      
§4 Godkännande av styrelseprotokoll nr 11/2021.  
 
§5 Rapporter 

- Ekonomi 
- Seniorernas Hus status 
- Medlemmar 
- Reseverksamheten 
- Programverksamheten 
- Friskvårdsverksamheten 
- Hemsidan 
- Programblad 

 
§6 Ta ställning till externa leverantörers erbjudande. Ja/nej? 
 
§7 Månadsmötet.  
 
§8 Vårprogrammet, status.   
 
§9 Övriga frågor. 
 
§10 Nästa styrelsemöte. 
 
§11 Mötets avslutande  
 



  

Lasse Ö/2021-12-01 

 

Ekonomirapport nov 2021 (nr 9) 

 

Resultat per 20 nov 

Resultatet ligger fortfarande på ett kraftigt plus, 157 643 kr, vilket är några tusen 
bättre än föregående månad.  

Bedömningen att resultatet blir bättre än de budgeterade -105 tsek kvarstår, lite 
beroende på vad vi beslutar om entré/förtäring på julmötet 

 

Större händelser under perioden 

Månadsmötet 

Till mötet var 175 personer anmälda, vi fick in 7 100 kr i entréer, vilket motsvarar 
142 betalande, dvs en differens på 33 personer (???). 175 kaffe/bulle från 
konditoriet kostade 9 300 kr (52 kr per enhet), hyra Messingen 1 000 kr. Detta ger 
en kostnad för mötet på 3 200 kr. Till detta kommer en kostnad för Johan Holmsäter 
(inväntar korrekt faktura) på 7 500 kr. 

Lotteriet gav ett netto på 811 kr. (se kommentar om lottpriset i slutet av rapporten) 

Maraton 

Vi har erhållit 9 175 kr i funktionärsersättning och betalat ut 2 295 kr i 
reseersättning till funktionärer. Total intäkt från Marathon uppgår till 14 075 kr och 
ytterligare en ersättning väntas. Trots deltagande i ett fåtal aktiviteter, ger detta ett 
bra utfall. 

Eldsjälar 

Totala kostnaden uppgår till 28 907 kr vilket är i nivå med budget. 

Aktiviteter 

Med några få undantag täcker deltagaravgifterna kostnaderna. Årets 
friskvårdsbidrag har återförts från balansräkningen. Friskvården ligger därför just 
nu på plus men här återstår att betala; linedance, F&S (?) samt lokalkostnader.  

 



  

Lasse Ö/2021-12-01 

 

 

Övriga kostnader 

Den stora posten här är uppgradering och ytterligare köp av mailutskick, vilket 
under perioden kostat 8 595 kr. Uppgraderingen ger bättre användningsmöjligheter 
med fler användare. 

 
Övrigt 
 
Dokumentationen för byte av bank har lämnats in till SHB. 
 
Vi har tidigare diskuterat en ev. höjning av entrén till månadsmötena från 50 till 60 
kr. Arne Jakobson har framfört önskemål om att höja lottpriset från dagens 5 kr/lott 
till 3 lotter för 20 kr, detta bl. a för att kostnaderna för priserna stigit.  
Jag tycker därför att vi till vidare behåller 50 kr i avgift och går på Arnes förslag om 
lottpriserna. 
 

 Slutligen ett litet ord på vägen; glöm inte bort att de vi anlitar i form av 
företag, guider, artister, föredragshållare, måste kunna uppvisa på fakturan 
att dom har F-skattsedel. Annars blir det inga pengar utbetalade. 

  



 

    

 Statusrapport 

Seniorernas Hus 
 Nov -21 

 

 
Fortfarande finns det inte jättemycket att rapportera om status för Stora 
Vilundas omvandling till Seniorernas Hus. Det finns ingen färdig tidsplan 
och inget färdigt avtal. Vi har inte heller fått någon uppgift om maxantalet 
personer på övervåningen kommer att ändras. Detta är f.n. 30 personer, 
något lågt för t.ex. vissa höst- och vår-caféer. 

Det pågår tillgänglighetskontroller som enligt uppgift leder till en hel del 
anpassningar. Renovering av pentryt på övervåningen är beställd men har 
inte – så vitt jag vet – påbörjats. Dessutom har målning av ett rum 
beställts. 

Tillgänglighetsanpassningen innebär bl.a. att det skall sättas upp en ramp 
från Anton Tamms rum (det stora rummet på övervåningen) till rum 304, 
d.v.s. rummet med trappan för utrymning från övervåningen. Enligt 
Anette Harmark på kommunen gör denna ramp det tyvärr omöjligt att 
sätta in en dörr till rum 307. Jag tycker dock att det borde gå att sätta in 
en inåtgående dörr, svar på detta förslag har inte kommit ännu. 

Om det går att trots allt sätta in en dörr till 307 så tycker jag att rum 306 
och 307 är lämpliga som kontor och ett smärre förrådsrum. Ett alternativ 
är väl att det sätts in en dörr mellan 306 och 307, då kan fortfarande 306 
användas som kontor. Vill vi fortfarande ha 307 som ett litet förråd 
kanske man måste ha låsbara skåp, beroende på vad man vill förvara. 

Om 306 används som kontor kan rum 303 användas för diverse små 
sammanträden, typ KPR, studiecirklar, kortspel m.m. Dock skrev Anette 
att de vill kunna hyra ut 303 även till andra. Detta tycker jag bryter mot 
förutsättningarna där vi och Finska PRO skulle disponera hela 
övervåningen utom Anton Tamms rum. Visserligen är det ju endast vi 
kvar nu, men nog borde vi få disponera 303, 306 och 307.

/Bengt 



Rapport från medlemssekreteraren 24/10 – 20/11  2021 

Förändring för perioden: 15 nya medlemmar, 9 har ansökt om medlemskap, 1 

övertagen, 1 överflyttad, 2 avlidna, 1 utträde. Detta betyder att vi den 20/11 

har 1161 aktiva medlemmar + 18 vänmedlemmar.                                                                            

Nya medlemmar: Hans Palmestig, Eva Wickholm, Anita Nordström, Lena 

Fehrm, Marianne Johansson, Andrea Louise Borghoff, Per och Barbro 

Johansson, Roland Moström, Hans Nordström, Christina Gardos, Signe Sernelin, 

Gunilla Klingvall, Simin Bolourian och Pia Rita Lidén. 

Återinträtt: ---------- 

Nya godkända-ej aktiverade (ej betalat avgift ännu): Charlotte Rantanen,   

Evangeline Skoglund, Ulla-Lena Lindensparr, Ivana Starhill, Kerstin Andersson, 

Tage Norberg, Evaliz Blomqvist, Siv Lundgren och Eva Wijk. 

Övertagen medlem: Inga Zetterlund från Grindslanten 

Överflyttad medlem: Inger Eriksson till Mora 

Avlidna: Margareta Brandgård, Ingemar Larsson (hm) 

Utträde: Kimmie Byberg 

Vänmedlem inträde: Yvohne Lindström, Vallentuna 

Vänmedlem utträde: --------- 

Vänmedlem avliden: --------- 

Borttagen p.g.a. 3 mån.regeln: ---------- 

Tack för uppvaktning: Per Rohlén 

Födelsedagar december 2021:                                                                                       

3/12 80år Inga-Britt Westerberg                    

5/12 85 år Anne-Marie Fjellgren                                                                                      

9/12  85 år Alice Malm                                                                             

11/12 80 år Kerstin Neider                                              

12/12 80 år Roland Frostbo 



12/12 90 år Sven Brinck                                                                                

13/12 90 år Barbro Bärring                                                                          

15/12 80 år Bertil Böhlander                                                                       

16/12 90 år Bjarne Dalva                                                                                 

17/12 80 år Britt-Marie Lundin                                                                        

19/12 80 år Inger Lundquist                                                                           

21/12 80 år Lars Pettersson                                                                                

22/12  90 år Denes Begazy                                                                            

22/12 85 år Sten Deutgen                                                                                

28/12 85 år Jan-Olov Bengtsson                                                                          

31/12 80 år Anna Wiberg 

 

 

  /Siv                                                                                     

                                                                                                               

                          

 



 

 

SPF Rapport från Programkommittén november 2021 
 
Följande aktiviteter har genomförts: 
 
25 oktober månadsmötet Johan Holmsäter. 143 personer, var ca 175 anmälda !! 
 4 november  Banerska Palatset och Odd Fellow. 21 personer deltog, Mycket 
intressant guidning och god lunch intogs. 
 8 november Pub middag Nonnos Retaurang, Bredden. Succe även denna gång med 
62 personer som umgicks det serverades god mat och dryck. Många positiva 
kommentarer. 
11 november Vinprovning på Lindhem, med Marianne Cronbäck. Deltagarn fick 
information om hur man kan kombinera ost och vin. Ingrid Näsholm som höll i 
arrangemanget blev indisponerad, Birgitta och Per Erik Björklund övertog ansvaret. 
Mycket uppskattat av deltagarna 
16 november O`Learys 20 personer, populärt. 
  
De som deltagit i de olika aktiviteterna har varit nöjda.och att det varit både  
interessant och lärorikt. 
Peo Bergman har deltagit i möten för nya medlemmar den 16 och 18 november. 
 
Kommande aktiviteter: 
 
22 november Månadsmöte Mats Klingström, Hasse Larsson, tolkar Leonard Cohen. 
    Därefter information i matsalen, vid kaffet, av Björn Karlsson, digital 
     hemguide, Social-och omsorgskontorer iUpplands Väsby kommun. 
     Han informerar om sina arbetsuppgifter som Digital hemguide. 
     (Torsten Hempt har meddelat detta).  
24 november  Höstcafé på Lindhem Per Olof Lindahl, näringslivschef,Upplands  
     VäsbyKommun. Berättar om sin tid i kommunen och nuvarande  
      verksamhet. 
 1 december    Povels Naturbarn,scenrummet Messingen (ingen förtäring, matsalen 
    var ej ledig). Ingen garderob denna gång.Birgitta Högelin ansvarar för 
    artister och bemanning. 
    Förslag på information om vaccinationspass (se bilaga) 
  
2 december   Arlanda Flygmuseum 
15 december  Hansers bio ”Jenny och Jussi”, visas på biograf Zita. 
 
20 december  Månadsmöte med Lill Lindfors i scenrummet Messi ngen. 
    Julinspirerad smörgås, dryck,kaffe,te och kaka. 
 
En sammanställning av kommande aktiviteter i december samt information om 
covidpass är planerad att sändas ut 23 eller 24 november. På bilagan finns inte 



månadsmötet 20 deember med kommer att läggas till eller sänds separat.  
Programkommittén har haft ett flertal planeringsmöten under oktober och november. 
Arbetet med texterna till programbladet pågår. I år har det varit mer arbete med 
bokningar av aktiviteterna än ett normalt år. 
Önskemål från PK att programbladet skall delas ut tidigare än den ursprungliga 
planen (vecka 1-2/2022, 3-14 januari), för att alla medlemmar ska hinna få 
Programbladet i god tid. Anna Karin har kontaktat tryckeriet och de kan leverera det 
till Bring för utdelning f.o.m. 27 december och första anmälningsdag blir 10 januari. 
Siv och Inga-Lill  är informerade angående utdelning av Programbladet våren 2022. 
 
Anmälningarna till månadsmötena under våren 2022 kommer att ske till  
Bibbi Höglöv. I texten till varje månadsmöte kommer det att stå första anmälningsdag  
1 februari, 1 mars, 1 april och 1 maj. Januari månad blir första anmälningsdag 10 
jamuari, då vi kan var säkra på att alla har fått sina probramblad. 
När det ska läggas ut på hemsidan, får vi bestämma, 7 januari?? 
    
3 februari 2020 hade Margareta och Anders Björendahl och jag ett möte, angående 
vem som tar ansvar för vad, när det gäller revygruppen Kulpåsen. 
Jag har haft konakt med Karl Ekström, Messingen angående biljettförsäljning till 
revyn 5 februari 2022. Han återkommer med besked,Hösten 2019 skötte Nortic.se 
och Messingen biljettförsäljning som fungerade bra.  
 
   
  
Gunnevi Norgren 211120 
  
   
       
       
 



 
Britt Söderlund  Friskvårdskommittén  

 

Rapport  Friskvård  november 2021 

 

Aktiviteter inomhus och utomhus 

Allt rullar på som planerat och inom resp. altivitet har det bildats grupper med deltagare som deltar 

regelbundet varje vecka. Här ser vi även en del av våra nya medlemmar. Uteaktiviteterna inkl 

långpromenaderna gör nu uppehåll över vintern, men discgolf och lokalpromenader fortsätter även i 

vinter.  

 

Folkhälsovecka 16-20 maj 2022 

SPF förbundet har nu bestämt att upprepa förra årets succé med en Folkhälsovecka den 16-20 maj. 

Lokalt planerar vi att göra en bantad version med repris av de populäraste aktiviteterna. Tyvärr 

kolliderar veckan  med planerade SPF-resor. 

Övrigt 

 Redovisning av Folkhälsobidraget på 20.000 kr som godkändes november år 2020 har 

skickats in till kommunen Kultur och Fritidsnämnden samt lagts in i FRI. 

 Friskis grundare Johan Holmsäter höll föreläsning vid månadsmötet 25 okt. om ”Hälsa, livsstil 

och åldrande”. Han berättade hur viktigt det är med rörelse och motion för långvarig hälsa.  

 

 

 

 

 

 

 

 


